
Oppsal Basket Styreprotokoll 11 – 2022 

  
Dato: 14. nov - 2022, kl. 19.00 - 22.00 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Rebecca Ayden (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
 
Ikke tilstede: 
Martha Roholdt (varamedlem) 
 

Referent: 
Kristian Helgesen 

 

Oppdatering fra Daglig leder 
Ref dokument fra Kristin. 

 

Easy basket 17-18 Desember 
Vi har fått tildelt Easybasket denne helgen. 

 

Romjulscamp 
Vi gir OK, under forutsetning av at SU koordinerer med halldrifter, og at de har plass på budsjettet. 
Kristin formidler beskjed. 

 

Nettsider 
Det mangler noen oppdateringer 

• Tabell for alle BLNO-kamper mangler 
• “Last mer” knapp på shoppen er ikke synlig 

Kristian retter opp. 

 

SU/Treneroversikt 
Vi trenger et møte sammen med SU – mandag 21.  



Punkter til agendaen: 

• Mandat SU – Kristian ferdigstiller utkastet, med tilbakemeldinger fra Darko, Kristin om 
Monica 

• Vi har ikke oversikt over alle trenerkontraktene. Det haster å få en komplett oversikt, med 
alle kontrakter og størrelser til trenertøy. 

• Hvordan følger SU opp lagene? 
• System for hvem som er påmeldt.  
• Snakke med lagene om holdninger, ref. hendelser i det siste. 
• Sommercamp – opplegg for jenter.  
• Vi beholder høst og vår-camper i regi av BLNO og administrasjon. 
• Mangler status på hva de jobber med. 
• Det mangler fortsatt noen assistenttrenere, og skillstrenere. 

 

Voldshendelse i OA4 16. Okt. G06/07 
Vi avventer fortsatt tilbakemelding fra forbundet. Avventer videre kontakt med spiller og foresatte 
til vi har fått tilbakemelding.  

 

Rollebeskrivelse for Inkluderingsansvarlig 
Kristin har laget et forslag til rollebeskrivelse for inkluderingsansvarlig eller inkluderingsutvalg.  

Rollebeskrivelsen godkjennes. 

Rollebeskrivelsen kan tas med på lagkontaktmøte, og vi hører om de kan finne noen kandidater.  
 

Billettsystem 
Kristin prøver å sette opp billettsalg via Ticketco til neste hjemmekamp.  
 

Internettoppkobling 
Montering er i gang, og skal skje ila. kommende uker Kristian har vært med på befaring før oppstart.  

Økonomi 
Fortsatt noe usikkerhet rundt BLNO-satsingen, men ikke noe spesielt å bemerke.  Vi har mange 
medlemmer som trenger betalingshjelp 
 

Nabolagsklubb 
Vi har fått avslag på søknaden vår, med begrunnelse i at vi har søkt som særidrettslag, ikke sammen 
med de andre lagene i alliansen.  

Kristian ber om nærmere begrunnelse. Til neste gang – hvordan kan vi i praksis organisere oss for å 
få tilslag neste gang? 
 



Dugnad: Kiosk for lagene 
Vi åpner for at lagene skal kunne ha kiosk i forbindelse med kamper. Lagene må stille med eget 
utstyr og varelager.  
 

Dugnad: Lotteri på Spond 
Lagene må få lov til å ha lotteri på Spond.  
 

Klubbdugnad:  
Vi prøver å gjennomføre en klubbdugnad. Kristin og Monica lager forslag klar for vedtak til neste 
styremøte. 
 

Printer på kontoret 
Har fått tilbud på 7800,-/år, pluss 5 øre/print, 49øre for farge.  

Det vedtas å lease en printer til bruk på kontoret.  

Kristin henter inn tre pristilbud. 
 

Ekstra kurver i OA4 
Vi tror ikke nye løse kurver vil fungere i praksis, siden kurvene må tas ned etter hver trening. 

Kristin undersøker med BYM om vi kan få fastmonterte kurver. Vi har litt igjen på 
utstyrsbudsjettet. 
 

Forsterker 
Tom får godkjent forslag for å kjøpe en ny forsterker til sekretariatet.  

 

Punkter Fra Darko til å ta opp på styremøtet 
• Lønnstabell 
• Maks antall spillere på lag 
• Budsjett trenerhonorar 

Vi kaller inn til et møte med SU i stedet for å gå gjennom problemstillingene han vil ha 
klarhet i. 
 

Effektivt styremøte (Erik) 
Erik sender ut beskrivelse på nytt. 
Grunnlag for styremøter sendes inn på forhånd, så vi kan forberede oss og få bedre effektivitet i 
styremøtene. 
Faste møtedager - inn i et årshjul. 
Fordele oppgaver bedre. 

 



Utstyr for skader 
Lagene trenger utstyr for å håndtere skader.  

Vi har noen tomme vesker som kan brukes, men vi trenger å supplere. 

Erik undersøker behov, og lager en innstilling til neste styremøte 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder)  
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
 
 
 

Rebecca Ayden (styremedlem)  
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